
       Gamlebyen Rotaryklubb 
    Referat nettmøte 06.10.21  

   Næringsutvikling i Gamlebyen. Foredrag ved nyansatt 

sentrumsleder Nina Andersen. 

Tilstede:  19 medlemmer 

Vinner av vinlotteri: Tove 

 

Temaet denne kvelden var: Næringsutvikling i Gamlebyen. Foredrag ved nyansatt 
sentrumsleder Nina Andersen. 

Nina har en variert og spennende bakgrunn med tanke på denne jobben- og hun tegnet et 
oversiktlig bilde av den jobben som ligger foran aktørene som vil være med på denne reisen. 
En av de store utfordringene her ligger i å få aktørene til å se hva som er viktig å løs sammen. 

Det er alltid forskjellige interesser i de gruppene som nå samles. Det er mye det er vanskelig 
å bli enige om. Det er en vesentlig årsak til at mye ikke har latt seg løse. Nå har 
forhåpentligvis saken kommet så langt at det er mulig å sette seg noen mål som bringer 
dette arbeidet ut av bakevja. 

Nina Andersen tegnet et oversiktlig bilde av utforinger og strategier. Medlemmene var 
lydhøre -og deltok underveis både med spørsmål og innspill. 

Arbeidet i Gamlebyen gjøres i tett samarbeide med Sentrum. Hun viste til det flotte 
resultatet som er oppnå i sentrum av Fredrikstad og hun tar med seg erfaringer fra dette 
arbeidet inn i prosessen. Deltagerne ønsket et nytt besøk av Nina Andersen når det hele har 
kommet i gang. Mange av medlemmene hadde jobbet med problemstillinger i Gamlebyen 
tidligere. Og ser med store forventninger på det som nå har fått en høyere prioritet. 

Egil Syversen 

Gamlebyen 7.10.2021   

 


